
  
A Sant Andreu de Llavaneres, a les 17.30 hores del dia 22 d’octubre de 2020, es reuneixen telemàticament, sota
la presidència de la Sra.  M. José Cano i  Cáceres (ERC-AM),  Regidora d’Educació de l’Ajuntament de Sant
Andreu de Llavaneres,  i  la  vicepresidència de la Sra.  Nadinne Van Look i  Borràs,  els membres del  Consell
Escolar Municipal de Sant Andreu de Llavaneres. El representant del grup municipal: Sr. Juan Antonio Casado i
Pizarro (MLL-EGC). Els representants del  professorat: Sra. Laura Ortiz Quílez, Sra. Verònica Guerrero i Sra. M
del Mar Duque (Llar d'infants pública Minerva), Sra. Mar Sánchez (Escola Serena Vall), Sra. Cristina Ruiz-Ruano i
Sra. Inmmaculada Nieto (Llar d’infants pública Sant Nicolau), Sra. Mireia Mas (Institut Llavaneres) i Sr. Marcel
Ferrer Rovira (Escola Música Llavaneres); els representants del PAS: Sra. Cristina Bellmunt i Julià (Escola Jaume
Llull) ; els representants de direcció dels centres públics: Sra. Eva Vilà (Institut Llavaneres), Sr. Josep M. Martín
Sánchez (Escola Serena Vall) i Sra. Susana Martino (Escola Jaume Llull); i els representants del sector pares i
mares de l'alumnat: Sra. Lorena Martí (Escola Serena Vall), Sra. Esther Badia (Escola Jaume Llull), Sra. Neus
Gómez (Institut Llavaneres) i Sra. Gemma Beltran Balañà (Llar d’infants pública Sant Nicolau).

No assisteixen els representants dels grups municipals: Sra. Belén Escolà i Rivas (PSC-CP), Sr. Carlos Sánchez
Nicolau (C’s), Sr. Oriol Giralt i Gili (JUNTS), Sr. Víctor Casas Ros (PP), i Sra. Teresa Vidal i Peig (ERC-AM) ;  els
representants del sector alumnes: Sr. Joan Bocanegra Varea (Institut Llavaneres), Sra. Paula Barnet Leoncio
(Institut Llavaneres) i Sr. Marc Sancho Caso; i els representants del sector de titulars de centres (tres vacants), la
representant de PAS Sra. Roser Cerdà (Institut Llavaneres) i Sra. Rosa Maltas Estrems (Escola Serena Vall).

Actua com a Secretària accidental, la Sra. Eva Gálvez Rayo, Tècnica de la Regidoria d’Educació de l’Ajuntament
de Sant Andreu de Llavaneres.

1.- LECTURA I APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR. 

L’acta de la sessió ordinària celebrada el 21 de juliol de 2020 es tramesa per correu electrònic a tots els membres
del Consell Escolar Municipal. Es confirma la lectura per tots els assistents. S’esmena l’acta amb la rectificació de
l’assistència de la Sra. Gemma Beltran, representant de pares de la Llar d’infants Sant Nicolau, en el sentit de
què sí va assistir-hi. S’aprova per unanimitat.

Abans d’iniciar els punts a tractar de l’ordre del dia, la Presidenta dona la paraula a la directora de l’Institut
Llavaneres, Sra. Eva Vilà, per tal que expliqui els casos detectats com a positius per Covid-19 en el centre i el
seguiment per part del Departament de Salut. Comenta també que els protocols a seguir estan canviant cada
setmana  i que les indicacions dels professionals de Salut són diferents segons el cas. Això provoca queixes i
tensions de les famílies, ja que en algunes situacions les indicacions han estat contradictòries.

Es parla sobre la possibilitat d’informar a les famílies d’aquesta situació, d’altres casos en altres centres docents i
de la possibilitat de fer els seguiments i contactes amb Salut els caps de setmana.

La Sra. Eva Vilà abandona la connexió a les 18.00 h.

2.- INICI DE CURS 2020-2021: 

Eva Gálvez pregunta als centres sobre els seus plans d’actuació, i els directors de les escoles Jaume Llull  i
Serena Vall expliquen que han fet alguna modificació posterior i que les actualitzacions estan disponibles en les
seves pàgines web. 

La Sra. Susana Martino (Escola Jaume Llull) explica que han modificat el pla en els horaris d’entrada i sortida
d’infantil i el Sr. Josep M Martin (Escola Serena Vall) explica que les modificacions portades a terme en el pla de
l’escola són també relacionades amb els horaris.

S’obre un debat sobre l’esforç addicional que suposa la situació actual i els controls i seguiment de salut, per a
tots els equips i sobretot per als directius.

El Sr. Marcel Ferrer (director) informa sobre el pla d’actuació el curs de l’Escola Municipal de Música Llavaneres, i
sobre les mesures de seguretat que s’adopten a l’escola. Explica que tenen un gestor Covid-19 com totes les
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escoles, però que el seu horari és incompatible amb el de l’escola de música, que és de tardes.

La Sra. Verònica Guerrero (directora de la Llar d’infants pública Minerva) comenta que és difícil conèixer quines
passes cal seguir ja que els protocols pateixen molts canvis. Explica com les famílies han tingut alguna dificultat
en adaptar-se als horaris esglaonats d’entrada i sortida, però que en general està funcionant bé. Animà als equips
docents a continuar treballant.

Maria José Cano agraeix la feina a les escoles municipals.

3.- ALTRES INFORMACIONS D’ESCOLES I REGIDORIA D’EDUCACIÓ:

Comença a parlar la Presidenta, Maria José Cano, explicant que la regidoria d’Educació vol dinamitzar el Consell
Escolar Municipal amb comissions de treball de 2 o 3 persones de diferents sector i centres dels membres del
consell, per treballar alguns temes, amb l’objectiu de fer xarxa educativa i donar continuïtat al projecte educatiu
de vila. Posa exemples de comissions de treball que es podrien escollir, establint en cada una d’elles un sol
objectiu  per  curs i  iniciar  aquest  canvi  en el  desenvolupament  del  treball  del  consell  escolar  municipal.  Les
comissions que explica són:

- Comissió de festes: un objectiu seria poder trobar sinergies entre les festes que celebren alguna de les escoles i
posa com a exemple activitats que es realitzen a altres municipis o el fem dansa a Llavaneres, en el que podria
participar també l’escola de música o l’institut.

- Comissió de camins escolars: reprendre aquest projecte i marcar algun objectiu.

- Comissió pedagògica: dedicada a buscar alguna formació que es pogués portar a terme

- Comissió d’intercanvis educatius: amb l’objectiu de compartir experiències pedagògiques , per exemple un cop
a l’any.

- Comissió d’activitats extraescolars: amb l’objectiu de promoure la transversalitat.

Un cop presentades les propostes la Sra. Maria José Cano demana l’opinió dels membres del consell, pregunta
si és factible i si els interessa engegar aquest canvi en el funcionament de les sessions.

La Sra. Susana Martino proposa anar a poc a poc, i demana que aquest curs no es faci o que es comenci per
una comissió i anar incorporant els propers cursos les altres.

La Sra. Cristina Ruiz-Ruano és de la mateixa opinió.

La Sra. Mar Sánchez està d’acord amb la proposta de la intervenció de Susana Martino. Mostra el seu interès en
la continuïtat del treball de la Comissió 0-6 que no s’ha convocat durant aquest curs.

La Sra. Mirèia Mas comenta que li sembla una bona proposta però que amb la situació actual, estan amb molta
càrrega de feina.

La Sra. Maria José Cano recorda que en la convocatòria d’aquesta sessió ja s’ha calendaritzat les properes
sessions del Consell i que es parlarà de nou en la sessió del 4 de març de 2021. En aquesta sessió es pot posar
en marxa una comissió. La decisió de quina es posposa a aquesta data.

La Sra. Eva Gálvez explica el segon punt de temes de la regidoria: la decisió de l’ajuntament de posar en marxa
la tarifació social a partir de l’1 de març de 2021. Explica en què consisteix.

També explica que l’ajuntament s’ha adherit a la iniciativa de declarar dia internacional de la dislexia i altres tea el
dia 8 d’octubre. La Sra. Maria José Cano amplia la informació demanant als centres que es promogui alguna
activitat (senzilla) a les escoles ja que és fer visible la dislèxia i altres dificultats similars per treballar valors com la
diversitat.

S’obre un debat sobre quines accions es poden fer i el perquè escollir aquesta i no altres dificultats o transtorns.

La Sra. Eva Gàlvez informa que han convocat a la regidora d’Educació, M José Cano, a la Taula de planificació
educativa amb la direcció de Serveis Territorials del Departament.
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En aquest punt els directors de les escoles d’infantil i primària demanen que es proposi a la taula el implantar rati
20 alumnes per aula per al curs 2021-2022.

S’explica tot seguit  dos projectes en els quals col·labora la regidoria d’Educació amb l’Institut Llavaneres: el
Projecte d’Orientació acadèmica i el Projecte PDC Pont de l’Institut.

Sobre  el  primer,  la  Sra.  Maria  José  Cano  explica  que  l’objectiu  és  ajudar  a  alumnes  i  famílies  amb  més
informació, donant suport a l’Institut. Explica també que tindrem el suport de la Diputació de Barcelona.

4.- PRECS I PREGUNTES

En aquest punt, la Sra. Eva Gálvez explica la situació de l’activitat Esport Blau que afecta a les escoles d’infantil i
primària.  Els  directors  expliquen les raons per  les quals  han decidit  no fer  l’activitat  aquest  any i  posposar
l’entrada de totes dues escoles al programa per al curs 2021-2022. La decisió de que participi una escola i l’altra
no no la veuen adequada, ja que quedaria una promoció d’una escola sense participar.

S’inicia un debat sobre el cost,  la possibilitat de pagar una escola des de l’Ajuntament, com es fa en altres
municipis i sobre les opcions que s’havien plantejat com partir al 50% les sessions.

La Sra. Eva Gálvez comenta que no tenim garantia de què en el curs vinent admetin a les dues escoles, ja que
en el que es va explicar en la sessió del consell de data 21 de juliol de 2020, era que el primer curs participava
una escola i a partir del següent les dues.

El Sr. Juan Antonio Casado agraeix la tasca dels mestres en aquest curs tan complicat.

Finalitza la sessió a les 19,25h

Ma José Cano i Càceres Eva Gálvez 

Presidenta Secretària accidental
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